
Zápis z jednání 40. schůze KŽP obce Vestec 
konané od 09.00 v úterý 01.02.2024 

 
 
Přítomní členové: 
Ing. Miloš Koc 
Barbora Addison, MSc.  
Miroslav Pašek 
Ing. Roman Fritschka 
Omluvena: 
Mgr. Jana Železná 

Nepřítomna: 
Kateřina Šedivá 
Hosté: 
Ing. Jiří Řízek, místostarosta 
Matěj Zrucký 
 

 
Program: 
 

1. Kontrola předchozích úkolů komise 
- Naučná stezka stromů – realizace (Addison, Železná, Fritschka, Koc)  
- Aktualizace údajů webové stránky KŽP na www obce (Koc, Pašek) 
- Projekt u Hrnčíř (Fritschka, Železná) 
- Údržba a změny zeleně (Fritschka) 
- Připomínky a projednání připomínek k minule probraným materiálům 

2. Výhled/cíle do dalšího období/roku 
3. Různé 

 

Probíhající úkoly: 
 
Úkol č.32: Naučná stezka stromů 

Zodpovídá: Železná, Addison, Koc 
Instalace cedulek odzkoušena, lepidlo drží nad 10 st.C,  
Termín připevnění cedulek/lepení bude dohodnut operativně podle počasí. 
Zároveň předpokládáme zveřejnění ve VL, informaci a odkaz na webu obce. 
 
Trnka zaslal opravu textů 
 
Úkol č.36: Aktualizace stránky KŽP na webu obce  

Zodpovídá: Koc, trvá, viz 33 a 35 
Úkol č. 33: Zpracování jednoduchých informací v bodech o: 

- plochách umožňujících pohyb psů bez vodítek 
- povinnostech mít psa na vodítku, sběru exkrementů, čipování ad. 
- výslovná omezení při ochraně zvěře, základní normy a zákony, které to upravují 

Zodpovídá: Pašek, úkol splněn  
Materiál zatím nevystaven, byl připomínkován, čeká na vyjádření/zapracování 

Úkol č. 35: O hluku, úkol splněn. Materiál byl zveřejněn, připomínky bez reakce 
 
Trvající úkoly: 
Úkol č. 6: Sledovat výskyt invazivních rostlin (dle ročního období)  
Úkol č. 18: Zelená páteř 
 



Úkol č.26: Keřové patro 
Švec: Vyjasnění požadavků a realizace na schůzce Zrucký, Slepička, Koc 
 
Projekt mezi ulicemi V Úhoru, U Hrnčíř a V Březí:  
Fritschka, Železná: Seznámení se se studií, bude projednána s místními občany. 
Železná mail: Pokud jde o projekt "u Hrnčíř", mluvila jsem o něm na předvánoční akci se 
sousedy a setkalo se to s úspěchem. Lavičky a herní prvek pro děti považují za přínos, rádi 
by zachovali co nejvíce zeleně (stávajících stromů), otázky byly hlavně na umístění 
kontejnerů na tříděný odpad a bioodpad a na to, kdy dojde k jejich přesunutí na definitivní 
místo. 
Zrucký, Fritschka: Předpokládaný termín projektu a realizace 2024. 

Komunitní zahrada    
Fritschka: Zahájení provozu na jaře 2024 
 
Mokřad na poli u cyklostezky k Hrnčířům: 
Zrušen pacht pro Agro, vlastník souhlasí s výsadbou kolem a vytvořením klidové zóny pro 
drobnou zvěř. Předpoklad realizace jaro 2025 
 
Různé: 
 
Fritschka: Vestec se připojuje k akci Ukliďme Česko, uskuteční se 6.4.2024 

Koc: Vyvrácený strom na konci u Aleje Svobody 
Řízek: TS strom srovnají 
 
Koc: Nepořádek U Hrnčíř / konec Aleje Svobody 
Nepořádek za plotem, někdo vyváří ke stezce posekanou trávu ze zahrady 
Řízek, Zrucký: Netýká se to katastru Vestce 
 
Koc: Nepořádek podél cesty k Jesenici 
Řízek: Už to řeší tajemnice s obcí Jesenice, jedná se o odpad, rozfoukaný větrem 
z kontejnerů v Jesenici 
 
Stížnosti:  
 
Janata: stížnost na jednosměrku k MŠ, kterou již zaslal na obec a na MěÚ Černošice 
 
V uvedený odpovědích již bylo uvedeno, že se jedná o úpravu v kompetenci obce Vestec. 
Obec k úpravě značení a průjezdnosti obcí přistoupí po rekonstrukci Průběžná. 
Dále ke stížnosti uvádíme:  

- Jednosměrky byly v obci zavedeny, aby Vestec nesloužil v dopravní špičce jako 
paralelní komunikace k Vídeňské a nezatěžoval životní prostředí v obci. 

- Rekonstrukce Průběžná bude provedena po vyjasnění a uzavření dohod se 
soukromými vlastníky pozemků, na kterých komunikace leží. 

 
 
 
 
Další termín schůze KŽP: 04.04.2024 v 9:00 hod. na OÚ 
 
Zapsal: Koc 


